
  

Zápis 
 

Z 9. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 8.11. 2005 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 
1. Vnitřní předpis „Pravidla pro vkládání peněžitých a nepeněžitých vkladů VŠCHT Praha do 
právnických osob“ 
2. Čerpání investic na kolejích - menza Volha 
3. Různé 
 
Ad 1. 
 Projednání  vnitřního předpisu Pravidla pro vkládání peněžitých a nepeněžitých vkladů 
VŠCHT Praha do právnických osob. Po krátkém objasnění předsedou AS a panem kvestorem 
byl předpis schválen (19-0-0). 
 
 
Ad 2. 
 Podle dokumentu, vypracovaného na základě zjištění rozdílu mezi prostředky 
plánovanými v rozpočtu (dle veřejné zakázky) a skutečností, předloženého ing. Starým, došlo 
k navýšení nákladů na vybudování menzy na Volze o cca 4 miliony Kč. Toto navýšení, 
čerpání rozpočtu nebylo projednáno s Akademickým senátem (jedná se o rozpočtovou změnu). 
Pan rektor tuto připomínku uznal a ing. Starý odůvodnil vzniklou situaci časovou tísní při 
realizaci projektu. 
 
V diskuzi na toto téma zazněla řada dotazů a připomínek, např. jak je možné, že se v rozpočtu 
vůbec nepočítalo s dalšími poměrně velkými náklady zejména na vybavení menzy, 
počítačový systém a projekt, i když i tyto částky musely být v době schvalování rozpočtu 
známy. V diskuzi bylo navrženo, aby při projednávání rozpočtu na rok 2006 a roky další byly 
případné následné změny v  rozpočtu přesahující 1 mil. Kč předem projednány a schváleny 
Akademickým senátem. Dále bylo zmíněno, že je potřebné, aby byl nalezen mechanismus 
schvalování takových rozpočtových změn, které budou významné a přitom aby vlastní 
schvalovací proces tyto akce nebrzdil.AS navrhl, aby při projednávání rozpočtu na rok 2006 a 
roky další, byly případné následné změny v  rozpočtu, přesahující 1 mil.,předem projednány a 
schváleny Akademickým senátem. 
 
Ad 3. 
3.1.Prorektor Labík informoval o čerpání ze své kapitoly rozpočtu na všechny druhy stipendií. 
AS souhlasil s navýšením stipendia na ubytování na 30,- Kč/den. Na návrh Ing. Schreiberové 
přislíbil pror. Labík  přesunout zbývající prostředky do prospěchových stipendií. 
3.2. Prorektor Bernauer a ing. Březina informovali o první schůzce zástupců fakult a VC na 
téma LanDesk. Na úvodní schůzce byla probrána řada témat, od poměrně bezproblémové 
instalace na kancelářských počítačích, o možných problémech s instalací a provozem, o 
nutnosti řešení problémů specifických počítačů a jejich ochrany. V případě, kdy se vyskytne 
podezření či obava z problémů které by mohly nastat po instalaci Landesku, je nutno počítač 
(IP adresu) sdělit odp. pracovníkům na VC, aby záležitost řešili. Z této první schůzky bude 
pořízen zápis a bude k dispozici všem zájemcům na webu. 



  

3.3. doc. Macková tlumočila připomínku AS FPBT týkající se 
 a) zvýšeného odchodu doktorandů odcházejících v průběhu studia (finance, 
perspektiva a pod.) 
 b) není jasná představa o formě ukončení studia bakalářského studijního programu 
(bakalářská práce) a bude-li toto dohodnuto jednotně na škole. Ze strany studentů byl 
projeven enormní zájem o tyto informace. Pan prorektor Labík sdělil, že rozhodnutí je plně 
v kompetenci fakult. 
 c) Na dotaz o možnosti poskytování stravenek na obědy pan rektor upozornil, že by 
bylo nutno navýšit částku v rozpočtu vyčleněnou na dotace na stravování, protože v současné 
době využívá dotaci v menzách ČVUT cca 1/3 zaměstnanců. Senát navrhuje tuto možnost 
zvážit při přípravě dalšího rozpočtu. 
3.4. Studenti ze Studentské části AS upozornili na nedostatek informací týkajících se 
podmínek pro přijetí do navazujících magisterských programů. Pror. Labík sdělil, že předpisy 
jsou na webových stránkách školy. 
3.5. Opakovaně byla projednána záležitost týkající se zahájení topné sezony a dokončení 
výměny ventilů na budově A. Prorektor Sýkora uvedl jako konečný termín 15.11.2005. 
3.6. Předseda AS seznámil se jmény zástupců VŠCHT do RVŠ, které senát jmenuje na 
základě svých dřívějších jednání a návrhů fakult. Jsou jimi doc. Staněk a ing. Březina 
(VŠCHT), doc. Hron (FCHT), doc. Ciahotný (FTOP), prof. Pipek (FPBT), doc. Voňka 
(FCHI), Jří Bartoš (studenti) a Ondřej Vopička (náhradník studenti). 
 

 
 

Příští  zasedání AS VŠCHT se koná  22.11.2005 od 14 hod. ve velké zasedací síni 
rektorátu 

 
 
 
 
Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M. Březina 


